
Zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Soběslavi  
v roce 2023 č. 4 

 
 
Datum konání: 8. 11. 2023 v 15:00 hodin 
Místo konání: zasedací místnost MěÚ Soběslav čp. 59/I 
 
 
Přítomni: 
Předseda kontrolního výboru: Mgr. Vladimír Drachovský 
Členové:  Mgr. Radek Fiala 
 Miloš Šimek 
 Mgr. Jan Podlaha 
 Bc. Marcel Tlášek 
Host:  Ing. Radek Bryll 
Tajemnice kontrolního výboru: Ing. Markéta Hejná 
 
  
 
Jednání kontrolního výboru zahájil a řídil předseda kontrolního výboru, který uvítal všechny 

přítomné.  
 
 
Program jednání:   
 
1) Podnět k šetření týkající se hazardních her 
2) Kontrola usnesení rady města a zastupitelstva města Soběslav 
 
 
ad 1)  
Kontrolní výbor se podrobně zabýval usnesením rady města č. 21/191/2023 týkající se 
Pravidel pro posuzování žádostí o zařazení adresních míst k provozování hazardních her  
na území města Soběslavi (dále jen „pravidla“). Na jednání byl přizván tajemník městského 

úřadu Ing. Radek Bryll, který předložil související dokumentaci a informoval o procesu 
jednání s Úřadem pro ochranu hospodářské soutěže a vytváření pravidel. Členové KV dále 

obdrželi k danému tématu doslovný přepis zvukového záznamu z jednání zastupitelstva města 
ze dne 20. 9. 2023. Bc. Marcel Tlášek objasnil situaci ohledně provozované herny  
na adresním místě uvedeném v obecně závazné vyhlášce města č. 3/2017 (ul. Nová 409/2, 

Soběslav II). Dále byla diskutována problematika hazardních her na území města včetně 
finanční stránky a jejího upřesnění, vzešlé otázky od členů KV byly zodpovězeny. V přijatých 

pravidlech je mj. uvedeno, že v případě podané žádosti zájemce o provozování hazardních her 
na území města Soběslavi a splnění kritérií bude předložen návrh doplňující vyhlášky  
ke schválení na nejbližším řádném jednání zastupitelstva města, které o něm rozhodne. 
 
V souvislosti s procesem schválení pravidel radou města bylo požádáno Ministerstvo vnitra 
ČR a Úřad pro ochranu hospodářské soutěže o příslušná stanoviska. Kontrolní výbor  
se po jejich obdržení k tomuto bodu vrátí na dalším jednání. 
 
 
 



ad 2) 
Kontrolní výbor provedl kontrolu usnesení včetně zápisů ze schůzí rady města č. 20-26/2023 
a 6. zasedání zastupitelstva města. Vznikla diskuse ohledně osvětlení a úpravy okolí 

pumptracku a skateparku. Mgr. Jan Podlaha informoval členy, že předmětnému bodu se 
budou věnovat rovněž v Komisi školství a sportu, jíž je předsedou. V současné době je 
plánována celková rekonstrukce ul. Mrázkova, kde jsou tyto objekty zahrnuty. 
 
 
 
Předběžný termín příštího jednání byl navržen na začátek nového roku. 
  
 
Zápis vyhotoven v Soběslavi dne 22. 11. 2023. 
 
 
Zapsala: Ing. Markéta Hejná 


